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KOMISJA EDUKACJI, ZDROWIA,  

SPORTU, KULTURY I POLITYKI SPOŁECZNEJ 

KOMISJA BEZPIECZEŃSTWA,  

OCHRONY ŚRODOWISKA I ROLNICTWA 

AO.BR.0012.4.40.2022 

AO.BR.0012.5.39.2022 

PROTOKÓŁ 

Z POSIEDZENIA WSPÓLNEGO 

KOMISJI RADY POWIATU NOWOTOMYSKIEGO 

z dnia 29 listopada 2022 r. 

 

Ad. 1. Otwarcie komisji i stwierdzenie quorum. 

 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Zdrowia, Sportu, Kultury i Polityki Społecznej – 

Jacek Pieprzyk o godzinie 13.00 otworzył posiedzenie wspólne Komisji Rady Powiatu 

Nowotomyskiego i powitał radnych, Sekretarza Powiatu – Ewę Bąbelek, Skarbnika Powiatu – 

Barbarę Golon oraz pracownika Biura Obsługi Rady i Zarządu Powiatu. 

 Przewodniczący Komisji Edukacji, Zdrowia, Sportu, Kultury i Polityki Społecznej 

poprosił członków komisji o potwierdzenie swojej obecności drogą elektroniczną. 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Zdrowia, Sportu, Kultury i Polityki Społecznej 

poinformował, że na sali obecnych jest 12 członków komisji i stwierdził quorum. 

Nieobecni: Starosta Andrzej Wilkoński, Radny Dariusz Chłopek, Radny Sylwester 

Kamyszek, Radny Władysław Napierała, Radny Marek Wichtowski. 

Listy obecności członków poszczególnych komisji stanowią załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Ad. 2. Sformułowanie opinii o projekcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Nowotomyskiego na rok 2023 i lata następne oraz o projekcie 

uchwały w sprawie budżetu Powiatu Nowotomyskiego na rok 2023 – zgodnie z § 5 ust. 2 

uchwały nr XXII/220/2020 Rady Powiatu Nowotomyskiego z dnia 28 października 2020 roku 

w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej powiatu. 

 

Przewodniczący poprosił Skarbnika Powiatu o omówienie projektu uchwały w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowotomyskiego na lata 2023-2034. 

Skarbnik Powiatu poinformowała, że uchwała w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Nowotomyskiego została ustalona na lata 2023 – 2034. Okres, na jaki 

została sporządzona prognoza wynika z okresu, na który zaciągnięto oraz planuje się zaciągnąć 

zobowiązania związane z prognozą długu. W Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu 
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Nowotomyskiego ujęto 22 zadania wieloletnie. Skarbnik omówiła poszczególne 

przedsięwzięcia wieloletnie. 

Przewodniczący zapytał, czy do projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Nowotomyskiego na rok 2023 i lata następne są pytania lub 

uwagi? 

Radny Ireneusz Kozecki odniósł się do załącznika nr 2 ww. projektu uchwały, w którym 

wyszczególniono przedsięwzięcia do WPF i zapytał, czy podane kwoty dotyczące opracowania 

dokumentacji projektowo-kosztorysowej na budowę nowego przebiegu drogi wojewódzkiej 

nr 305 na odcinku od ul. Kolejowej do ul. Celnej w Nowym Tomyślu wraz z uzyskaniem decyzji 

środowiskowej są prawidłowe? Radny zwrócił uwagę, że łączne nakłady finansowe stanowią 

255.000,00 zł, natomiast limit na 2023 oraz limit zobowiązań wynoszą 250.000,00 zł. 

Skarbnik Powiatu podziękowała za cenną uwagę i oznajmiła, że sprawdzi poprawność 

tej informacji.    

Przewodniczący zapytał, czy do ww. projektu uchwały są jeszcze jakieś pytania? 

Pytań nie było. 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie celem zaopiniowania. 

Komisja Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Rolnictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Marcin Brambor, Konrad Drąg, Maria Galas, Patryk Kąkolewski, Ireneusz Kozecki, Krzysztof 

Pacholak, Adam Pilc 

NIEOBECNI (5) 

Sylwester Kamyszek, Władysław Napierała, Edwin Pigla, Marek Wichtowski, Andrzej Wilkoński 

Członkowie Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Rolnictwa jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowali ww. projekt uchwały. 
Komisja Edukacji, Zdrowia, Sportu, Kultury i Polityki Społecznej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Marcin Brambor, Konrad Drąg, Adam Frąckowiak, Dorota Kaczmarek, Ireneusz Kozecki, Jacek 

Pieprzyk, Adam Pilc, Tomasz Szczechowicz 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Chłopek 

Członkowie Komisji Edukacji, Zdrowia, Sportu, Kultury i Polityki Społecznej jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowali ww. projekt uchwały. 

 Przewodniczący poprosił Skarbnika Powiatu o przedstawienie projektu uchwały w 

sprawie budżetu Powiatu Nowotomyskiego na rok 2023. 
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 Radny Edwin Pigla o godzinie 13.21 dołączył do obrad Komisji. 

 Skarbnik Powiatu poinformowała, że ustala się dochody budżetu na rok 2023 w 

wysokości 104.375.538,35 zł, z tego dochody bieżące w wysokości 88.446.911,89 zł oraz 

dochody majątkowe w wysokości 15.928.626,46 zł. Ustala się wydatki budżetu na rok 2023 w 

wysokości 118.678.977,83 zł, z tego wydatki bieżące w wysokości 93.789.001,62 zł oraz 

wydatki majątkowe w wysokości 24.889.976,21 zł. Skarbnik oznajmiła, że deficyt budżetu w 

kwocie 14.303.439,48 zł sfinansowany zostanie przychodami z tytułu zaciąganych kredytów i 

pożyczek. Planuje się rezerwę ogólną w wysokości  350.000,00 zł, rezerwę celową na 

inwestycje i zakupy inwestycyjne w wysokości 2.760.266,70 zł oraz rezerwy celowe w 

wysokości 250.000,00 zł. Zaplanowano obsługę długu publicznego w wysokości 1.480.000,00 

zł. Stan zadłużenia na dzień 30.09.2022 r. w wysokości 21.246.225,37 zł. Skarbnik szczegółowo 

omówiła dochody i wydatki budżetu. 

 Przewodniczący zapytał, czy do projektu uchwały w sprawie budżetu Powiatu 

Nowotomyskiego na rok 2023 są pytania? 

 Radny Adam Pilc odniósł się do uzasadnienia uchwały budżetowej punktu I b) 

dotyczącego wpływów z dochodów uzyskiwanych na rzecz budżetu państwa w związku z 

realizacją zadań z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań zleconych ustawami i 

zapytał, czy kwota w wysokości 559,80 zł jest prawidłowa? 

 Skarbnik Powiatu poinformowała, że podana kwota jest poprawna i wynika z planu 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Nowym Tomyślu.  

 Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Rolnictwa zapytał 

skąd pochodzi dotacja celowa na realizację zadania pn. ,,Rozbudowa drogi powiatowej nr 

2755P w zakresie budowy ścieżki pieszo - rowerowej na odcinku Boruja Nowa - Jabłonna" w 

wysokości 300.000,00 zł? 

 Skarbnik Powiatu oznajmiła, że dotacja pochodzi z Powiatu Grodziskiego, Gminy 

Rakoniewice oraz Nowotomyskiej Izby Gospodarczej. 

 Radny Ireneusz Kozecki odniósł się do działu 750 rozdziału 75020 i zapytał, na jakie 

zadania inwestycyjne zostaną przeznaczone środki z tego działu? 

 Skarbnik Powiatu poinformowała, że wydatki majątkowe w zakresie Starostwa 

Powiatowego w wysokości 3.855.000,00 zł zostaną przeznaczone na rozbudowę i przebudowę 

budynku Powiatowego Ośrodka Dokumentacji Geodezyjno - Kartograficznej w Nowym 

Tomyślu, termomodernizację budynku biurowego Starostwa przy ul. Poznańskiej 33 w Nowym 

Tomyślu wraz z wymianą okien i montażem źródeł energii odnawialnej, przyłączenie budynku 

Starostwa Powiatowego w Nowym Tomyślu do sieci kanalizacji deszczowej oraz zakupy 

inwestycyjne do Powiatowego Ośrodka Dokumentacji Geodezyjno – Kartograficznej. 

Przewodniczący zapytał, czy do ww. projektu uchwały są jeszcze jakieś pytania? 

Pytań nie było. 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie celem zaopiniowania. 

Komisja Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Rolnictwa: 

Wyniki głosowania 
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ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Marcin Brambor, Konrad Drąg, Maria Galas, Patryk Kąkolewski, Ireneusz Kozecki, Krzysztof 

Pacholak, Edwin Pigla, Adam Pilc 

NIEOBECNI (4) 

Sylwester Kamyszek, Władysław Napierała, Marek Wichtowski, Andrzej Wilkoński 

Członkowie Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Rolnictwa jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowali ww. projekt uchwały. 
Komisja Edukacji, Zdrowia, Sportu, Kultury i Polityki Społecznej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Marcin Brambor, Konrad Drąg, Adam Frąckowiak, Dorota Kaczmarek, Ireneusz Kozecki, Jacek 

Pieprzyk, Adam Pilc, Tomasz Szczechowicz 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Chłopek 

Członkowie Komisji Edukacji, Zdrowia, Sportu, Kultury i Polityki Społecznej jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowali ww. projekt uchwały. 

Ad. 3. Opracowanie planu pracy Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Rolnictwa 

na 2023 rok. 

Przewodniczący poinformował, że projekt planu pracy Komisji Bezpieczeństwa, 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa na 2023 rok był dostępny dla radnych na tabletach. 

Przewodniczący zapytał, czy do zaproponowanego planu pracy są jakieś pytania lub uwagi? 

Nikt się nie zgłosił. 

Członkowie Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Rolnictwa zaakceptowali 

proponowany plan pracy Komisji na 2023 rok. 

 

Ad. 4. Opracowanie planu pracy Komisji Edukacji, Zdrowia, Sportu, Kultury i Polityki 

Społecznej na 2023 rok. 

 

Przewodniczący oznajmił, że zaproponowany plan pracy Komisji Edukacji, Zdrowia, 

Sportu, Kultury i Polityki Społecznej na 2023 rok został udostępniony radnym na tabletach i 

zapytał, czy są do tego jakieś pytania lub uwagi? 

Pytań i uwag nie było. 

Członkowie Komisji Edukacji, Zdrowia, Sportu, Kultury i Polityki Społecznej 

zaakceptowali proponowany plan pracy Komisji na 2023 rok. 

 

Ad. 5. Sprawy bieżące. 
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  Przewodniczący zapytał, czy ktoś chce zabrać głos? 

 Nikt się nie zgłosił. 

 Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący zakończył posiedzenie Komisji. 

 

Przewodniczący 

Komisji Edukacji, Zdrowia, Sportu 

Kultury i Polityki Społecznej 

 

Jacek Pieprzyk /-/ 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Przygotował(a): Patrycja Dembniak

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


